

Kære bestyrelse

Tak for mødet i går. Virtuelt kan det bestemt også fungere.

Nedenstående referat i pkt. form

1. Maling af Syd facader igangsættes til foråret og sommeren. Maling af øvrige facader lægges i vedligeholdelsesplan så vi over de kommende år får malet vest/øst og herefter nord
2. Arne beder Ørum afrense større felter på terrasserne for gammel olie. Samtidig får vi en pris for dette
3. Forslag fra Søren Meier om ændring af låsesystem i trappetårn mod nord, blev ikke behandlet. Der var afbud fra Søren og der var ikke indsamlet priser og løsningsforslag
4. Jesper nævnte opgaven med ladestander i vores P-kælder. Jeg vedhæfter den nyeste ladestander bekendtgørelse og vejledning til denne. Jesper orienterer sig om muligheder og løsninger.
5. DEAS indkalder os alle til forberedende budgetmøde og forberedelse til generalforsamling. Mødet er den 10. marts kl. 10.00. Som det ser ud nu så afholdes det sikkert virtuelt. Nærmere besked når vi er tæt på.
Her skal også berøres snitflader mellem DEAS og bestyrelsen. Specielt "vicevært" opgaver som koordinering mellem beboere og håndværkere og andre mindre opgaver i hverdagen. Måske kunne en aflastning af bestyrelsen / formanden betyde at det er muligt at få flere til at interessere sig for foreningsarbejdet
6. Punkter til generalforsamling.
Bestyrelsen foreslår at vi kommer på den kommunale Molok løsning. Der er en besparelse på ca. 50.000,- / årligt. Samtidig får vi løst det stigende problem med overfyldte containere med usorteret affald og risiko for lugtgener og skadedyr. Samtidig kan vi få frigjort overdækkede arealer til andre formål.

Troels, vil du sikre at alle indkaldes via kalender til mødet den 10. marts

Venlig hilsen

BESTYRELSEN
EJERFORENINGEN FJORDGLIMT
ejerforeningenfjordglimt@yahoo.dk